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Radny Piotr Wrona 

− Jak na atak zimy zareagowało Centrum Kryzysowe i system powiadamiania sms, ile w tym dniu było 
kolizji, czy miasto jest przygotowane na wypłacanie odszkodowań kierowcom czy wpłynęły jakieś 
roszczenia w tym zakresie? 

 
Radny Albert Kula 

− Czy przeniesienie przystanku Jasnogórską zostanie przeniesiony na skrzyżowanie Al. Jana Pawła II 
i Al. Armii Krajowej? 

− Czy pas drogowy przy estakadzie w stronę Al. Pokoju zostanie naprawiony i dlaczego mimo napraw 
ciągle są tam problemy? 

− Jakie są plany Miasta w sprawie do autobusów hybrydowych, jakie są koszty ich napraw, co się 
psuje i jak wygląda to w porównaniu do innych miast? 

 
Radny Jacek Krawczyk 

− Czy zostaną wstrzymane prace na ul. Olsztyńskiej polegające na asfaltowaniu drogi? 

− Czy jest możliwość uzupełnienia ścieżki rowerowej na ul. Bohaterów Katynia o gumowe wachlarze? 
 
Radny Jerzy Nowakowski 

− Jak przebiegają negocjacje z PKP w sprawie węzła DK 1 i DK 46? 
 
Radna Krystyna Stefańska 

− Kiedy zostaną załatane dziury na ul. Kucelińskiej i Podwale? 

− Czy remont ul. Olsztyńskiej może być skonsultowany z mieszkańcami tej ulicy? 
 
Radna Jolanta Urbańska 

− Jak będzie kąt nachylenia wjazdu dla niepełnosprawnych przy Al. Wyzwolenia? 
 
Radna Anna Majer 

− Czy zostanie ustawiony znak do parafii Św. Maksymiliana oraz znak przy DK 1 informujący 
o zjeździe na korytarz północny? 

 
Radny Andrzej Sowa 

− Dlaczego zniknęła piaskownica na Dźbowie przy ul. Rydla 4 i Czajkowskiego 1 i kto jest 
właścicielem tego terenu? 

− Kiedy zostanie poprawiona ul. Łosiowa? 
 
Radna Monika Pohorecka 

− Jaka nawierzchnie planowana jest na ul. Olsztyńską i ile progów zwalniających tam będzie? 

− Ile osób bezdomnych korzysta z placówek dla bezdomnych i jak liczba miejsc dla tych osób jest 
planowana? 

 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− Czy zostało wszczęte postępowanie w sprawie odebrania koncesji punktowi sprzedaży alkoholu przy 
Al. Pokoju 8 a jeśli nie, to kiedy zostanie wszczęte? 

− Czy ZGM przeprowadzi przegląd piecyków gazowych w nowym bloku przy ul. Bardowskiego, które 
często ulegają awariom? 

− Czy zostanie oświetlony przystanek przy Placu Orląt Lwowskich w stronę centrum miasta? 

− Ile kostki klinkierowej zostanie zabezpieczone z remontu ul. Olsztyńskiej i czy można ją przekazać 
na remont ulic w okolicach Al. Pokoju? 

− Czy na węźle przesiadkowym przy PKP Raków zostanie pozostawiona kostka granitowa? 
 
Radny Łukasz Wabnic 

− Czy Prezydent będzie podejmował działania dot. przywrócenia województwa częstochowskiego? 
 
Radna Barbara Gieroń 

− Czy w grafiku odśnieżania ulic zostały ujęte dzielnice peryferyjne? 
 
 



Radna Krystyna Stefańska 

− Czy zostaną postawione ławeczki przy ul. Piłsudskiego? 
 
Radna Justyna Kielesińska 

− Czy zostanie poprawione oznakowanie numerów autobusów? 

− Czy można dokonać przeglądu kostki chodnikowej w centrum miasta np. ul. Śląskiej? 

− Czy zostanie przeprowadzony remont nawierzchni dróg dojazdowych do ul. Nowowiejskiego 22, 24, 
26 i ul. Focha 36/37? 

− Czy jest możliwość powołania 8-klasowej szkoły publicznej o profilu muzycznym? 
 
Radny Tomasz Tyl 

− Czy można przeprowadzić kampanię informacyjną, jak jeździć wzdłuż zielonej fali przy 
Al. Niepodległości? 

 
Radny Piotr Strach 

− Czy odmowna decyzja dot. postawienia masztów telekomunikacyjnych na dachach przedszkoli 
została już wydana? 

 
Radny Małgorzata Iżyńska 

− Czy zostaną zamontowane progi zwalniające przy ul. Komornickiej? 

− Czy można wysypać tłuczeń na poboczach przy ul. Srebrnej od Oczyszczalni Ścieków 
do ul. Morenowej przy ostrych zakrętach? 

 
Radny Piotr Wrona 

− Kiedy zostanie przeprowadzony remont ul. Ludowej od Kisielewskiego do ul. Łódzkiej? 

− Czy zostanie przeprowadzony przegląd lamp przy ul. Dąbrowskiego? 
 
 


